
 

 
 

En ambitiösare union  
 
 

Min agenda för Europa 
 

 
 

 
Av kandidaten till posten som ordförande för Europeiska 

kommissionen 

Ursula von der Leyen 

 
 

 
 

POLITISKA RIKTLINJER FÖR NÄSTA 

EUROPEISKA KOMMISSION, 2019–2024 

 
  



 

  



 

 

  
 

 

En ambitiösare union 
 

 

För mina föräldrars generation stod Europa för en strävan efter fred i en världsdel som under 

alltför lång tid hade varit delad.  

För min generation stod Europa för en strävan efter fred, välstånd och enighet som vi 

förverkligade genom vår gemensamma valuta, den fria rörligheten och utvidgningen. 

För mina barns generation står EU för en unik strävan.  

Det är en strävan efter att leva i en naturlig och sund världsdel. Att leva i ett samhälle där man 

kan vara sig själv, bo där man vill, älska vem man vill och ha så höga mål som man vill. Det är en 

strävan efter en värld fylld av ny teknik och traditioner. En strävan efter ett EU som går i täten 

för det globala svaret på vår tids största utmaningar.  

EU:s invånare gav uttryck för sin röst och sina förväntningar i ett rekordhögt valdeltagande vid 

årets val till Europaparlamentet. De gav Europas institutioner och ledare en tydlig uppmaning 

till att vara modiga och beslutsamma.  

För att omsätta denna strävan i handling måste vi återupptäcka vår enhet och inre styrka. 

Om jag blir vald kommer jag att stärka banden mellan människor, nationer och institutioner. 

Mellan förväntningar och resultat. Mellan ord och handling. Min kommission kommer att lyssna 

på människorna i Europa och vara modiga när det är vårt ansvar att agera, och låta nationella, 

regionala och lokala aktörer ta vid när de är bättre lämpade att göra det. 

 



 

Dagens värld känns alltmer instabil. Stormakterna går sina egna vägar. Nya stormakter håller på att växa 

fram och konsolideras. Förändringar i klimat, teknik och demografi förändrar våra samhällen och vår 

livsstil. Detta har skapat en känsla av obehag och oro i runt om i EU.  

Under de kommande fem åren måste vi arbeta tillsammans för att lugna rädslorna och skapa möjligheter.  

Europa måste leda övergången till en frisk planet och en ny digital värld. Men detta är endast 

möjligt genom att föra samman människor och uppgradera vår unika sociala marknadsekonomi så 

att den passar dagens nya ambitioner.  

När vi påbörjar denna resa måste vi dra största möjliga nytta av våra styrkor, talanger och möjligheter. Vi 

måste fokusera på jämlikhet och skapa möjligheter för alla, oavsett om det är kvinnor eller män, unga eller 

gamla, eller om det är personer från öst, väst, syd eller nord.   

Vi måste försvara våra gemensamma värderingar och upprätthålla rättsstatsprincipen. Och vi måste ge 

oss själva de resurser som vi behöver för att förverkliga våra ambitioner, särskilt genom vår nästa 

långtidsbudget, som bör godkännas så snabbt som möjligt.  

Vi har den grund som gör det möjligt för oss att uppnå allt detta. Vi har rekordhög sysselsättning och en 

hållbar ekonomisk tillväxt. Vi är världens handelssupermakt. Vi sätter upp standarder som andra följer. Vi 

har kommit bort från tiden för krishantering och kan nu blicka framåt.  

Vi ska inte skämmas över att vara stolta över hur långt vi kommit eller ambitiösa över vart vi är på 

väg. 

När vi tillsammans rör oss framåt vill jag ha en mer inkluderande och öppen inställning till vårt sätt att 

arbeta. Jag vill stärka kommissionens partnerskap med Europaparlamentet, som är medborgarnas röst.  

Jag har i denna anda samrått med många aktörer och blivit inspirerad av mina diskussioner med de 

politiska grupperna i Europaparlamentet samt av Europeiska rådets strategiska agenda för 2019–2024.  

Dessa politiska riktlinjer bygger på de gemensamma idéer och prioriteringar som förenar oss. De är inte 

ett uttömmande arbetsprogram, utan syftar snarare till att forma vårt gemensamma arbete. Varje kapitel 

innehåller den politik som jag tänker använda för att hjälpa oss att uppnå våra mål. De politiska 

riktlinjerna är inriktade på de sex övergripande ambitionerna för Europa under de kommande fem åren 

och långt efter det. 

 En europeisk grön giv 

 En ekonomi för människor 

 Ett Europa rustat för den digitala tidsåldern 

 Skydd av den europeiska livsstilen 

 Ett starkare Europa i världen 

 En ny satsning på demokrati i Europa 

Vi kommer att anpassa och uppdatera oss allteftersom utmaningar och möjligheter oundvikligen uppstår, 

men vi kommer alltid att hålla fast vid de principer och ambitioner som anges i dessa riktlinjer. Jag ser de 

kommande fem åren som en möjlighet för Europa — att ha högre ambitioner i unionen för att leda 

världen.  
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1. En europeisk grön giv
Jag vill att Europa ska bli ambitiösare 
genom att bli den första klimatneutrala 
världsdelen. 

Budskapet från Europas väljare – och de som 

är för unga för att rösta – är klart och tydligt: 

de vill ha konkreta åtgärder mot 

klimatförändringen och de vill att Europa ska 

gå i spetsen.  

Jag har inspirerats av passionen, övertygelsen 

och energin hos de miljontals unga människor 

som gör sin röst hörd på våra gator och i våra 

hjärtan. De försvarar sin framtid och det är vår 

generations skyldighet att inte svika dem. 

Att bli världens första klimatneutrala 

världsdel är vår tids största utmaning och 

möjlighet. Det handlar om att vidta 

beslutsamma åtgärder nu. Vi måste investera i 

innovation och forskning, omforma vår 

ekonomi och uppdatera vår industripolitik.  

För att hjälpa oss att uppnå vår ambition 

kommer jag att föreslå en europeisk grön 

giv under mina första 100 dagar i tjänst.  

Denna kommer att inkludera den första 

europeiska klimatlag som förankrar målet 

om klimatneutralitet till 2050 i lagstiftning. 

Jag har inspirerats av passionen, 
övertygelsen och energin hos de 
miljontals unga människor som gör sin 
röst hörd på våra gator och i våra 
hjärtan. Det är vår generations 
skyldighet att inte svika dem.  

Vi är på väg att uppfylla våra ambitiösa mål i 

Parisavtalet och målen för 2030. Men vi 

måste gå längre och öka takten om vi menar 

allvar med att bli klimatneutrala till 2050.  

Vi har för närvarande ett mål på 40 % 

utsläppsminskning fram till 2030. Men vi 

måste vara mer ambitiösa. Koldioxidutsläppen 

måste ha ett pris. Varje person och varje 

sektor måste bidra.  

Jag kommer att föreslå att 

utsläppshandelssystemet utvidgas så att 

sjöfartssektorn omfattas och att de gratis 

utsläppsrätter som flygbolagen haft gradvis 

minskas. Jag kommer också att föreslå att 

systemet utvidgas ytterligare så att det 

omfattar trafiken och byggindustrin. De olika 

systemen måste konvergera fram till 2030 om 

vi ska vara klimatneutrala till 2050. 

För att komplettera detta arbete och se till att 

våra företag kan konkurrera på lika villkor 

kommer jag att införa en gränsskatt för 

koldioxid för att undvika koldioxidläckage. 

Denna bör vara fullt förenlig med 

Världshandelsorganisationens regler. Den 

kommer inledningsvis att omfatta ett antal 

utvalda sektorer och gradvis utvidgas. Jag 

kommer också att se över 

energiskattedirektivet.  

En rättvis övergång  

För att bidra till den förändring som vi 

behöver kommer jag att lägga fram min plan 

för en framtidssäkrad ekonomi, dvs. vår 

nya industriella strategi.  

Vi kommer att bli världsledande inom den 

cirkulära ekonomin och ren teknik. Vi 

kommer att arbeta för att fasa ut fossila 

bränslen i energiintensiva industrier.  

Europa är en industriell ekonomi och för 

många delar av vår union är den lokala 

tillverkaren, anläggningen eller fabriken navet 

i våra samhällen.  Därför anser jag att det som 
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är bra för vår planet måste vara bra för våra 

människor och vår ekonomi.  

Sammanhållningsfonderna spelar en 

avgörande roll för att stödja våra regioner och 

landsbygdsområden från öst till väst, från syd 

till nord för att hålla jämna steg med 

förändringarna i världen. Men vi måste göra 

mer.  

Vi behöver en rättvis omställning för alla.  

I samband med denna övergång måste vi 

erkänna och respektera att vi inte alla börjar 

från samma utgångsläge. Vi har alla samma 

ambition, men vissa kan behöva mer 

skräddarsytt stöd än andra för att nå dit.  

Jag tror att det som är bra för vår planet 
måste vara bra för våra människor och 
vår ekonomi. Vi behöver en rättvis 
omställning för alla. 

 

Vi kommer att stödja de människor och 

regioner som är mest utsatta, genom en ny 

fond för en rättvis omställning. Detta är 

EU:s modell: vi är ambitiösa och vi lämnar 

ingen på efterkälken. 

Vi behöver också mer utbildning och 

motivation. Därför kommer jag att föreslå en 

europeisk klimatpakt som sammanför 

regioner, lokalsamhällen, det civila samhället, 

industrin och skolorna. Tillsammans kommer 

de att utforma och förbinda sig till en rad 

utfästelser för att åstadkomma ett förändrat 

beteende från den enskilda individen till det 

största multinationella företaget. Detta 

kommer att bli en viktig del av den rättvisa 

omställningen för alla. 

En investeringsplan för ett hållbart 
Europa  

De som agerar först och snabbast kommer 

också att vara de som utnyttjar de möjligheter 

som den ekologiska omställningen erbjuder.  

Därför kommer vi att investera rekordbelopp i 

spetsforskning och innovation, genom att 

använda den fulla flexibiliteten i nästa EU-

budget, för att fokusera på de områden som 

har störst potential.  

Enbart de offentliga finanserna kommer 

emellertid inte att räcka. Vi måste utnyttja 

privata investeringar genom att sätta den 

gröna och hållbara finansieringen i centrum 

för vår investeringskedja och vårt finansiella 

system. För att uppnå detta har jag för avsikt 

att lägga fram en strategi för grön 

finansiering och en investeringsplan för ett 

hållbart Europa. 

Som en del av detta kommer jag också att 

föreslå att delar av Europeiska 

investeringsbanken ska omvandlas till 

Europas klimatbank.   

Banken är redan den största multilaterala 

leverantören av klimatfinansiering i hela 

världen, och 25 % av dess totala finansiering 

går till klimatinvesteringar. Jag vill minst 

fördubbla denna siffra till 2025.  

Investeringsplanen för ett hållbart Europa 

kommer att stödja 1 000 miljarder euro i 

investeringar under nästa decennium, i 

varje del av EU.  

Ambitiösare mål för 2030 

Vi måste vara mer ambitiösa när det gäller 

våra mål för 2030. Jag vill minska utsläppen 

med minst 50 % till 2030.  För att ge ett 

verkligt genomslag måste världen gå framåt 

tillsammans. EU kommer att leda 

internationella förhandlingar för att höja 
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ambitionsnivån för andra stora utsläppare 

till 2021.  

Jag åtar mig att senast då lägga fram en 

övergripande plan för att öka Europeiska 

unionens mål för 2030 till 55 % på ett 

ansvarsfullt sätt.  

Denna plan kommer att baseras på sociala, 

ekonomiska och miljömässiga 

konsekvensbedömningar som garanterar lika 

villkor och stimulerar innovation, 

konkurrenskraft och sysselsättning. 

Att bevara Europas naturliga miljö 

Klimatförändringarna, den biologiska 

mångfalden, livsmedelstryggheten, 

avskogningen och markförstöringen går hand i 

hand. Vi måste förändra vårt sätt att 

producera, konsumera och handla. Att bevara 

och återställa våra ekosystem måste vara 

vägledande för hela vårt arbete. Vi måste 

fastställa nya normer för biologisk mångfald 

inom handel, industri, jordbruk och 

ekonomisk politik.  

Som en del av den europeiska gröna given 

kommer vi att lägga fram en strategi för 

biologisk mångfald för 2030.  

Vår miljö, våra naturresurser, våra sjöar och 

våra hav måste bevaras och skyddas. Europa 

kommer att samarbeta med sina globala 

partner för att minska förlusten av biologisk 

mångfald under de kommande fem åren. Jag 

vill att vi ska leda världen vid 2020 års 

partskonferens för konventionen om biologisk 

mångfald, precis som vi gjorde vid 

klimatkonferensen i Paris 2015.  

Vi måste bevara det viktiga arbete som våra 

jordbrukare gör för att förse européerna med 

näringsrika och säkra livsmedel till rimliga 

priser. Detta är bara möjligt om jordbrukarna 

kan få en anständig inkomst från sin 

verksamhet så att de kan försörja sina 

familjer. Vi kommer att stödja våra 

jordbrukare med kommissionens nya ”från 

jord till bord”-strategi för hållbara 

livsmedel längs hela värdekedjan. 

Mer än 50 % av européerna bor i våra 

landsbygdsområden. De är kittet som binder 

samman vårt samhälle och pulsen i vår 

ekonomi. Mångfalden av landskap, kultur och 

kulturarv är ett av de mest utmärkande och 

anmärkningsvärda inslagen i Europa. De är en 

central del av vår identitet och ekonomiska 

potential. Vi kommer att vårda och bevara 

landsbygden och investera i dess framtid.  

De europeiska medborgarnas hälsa och 

planetens hälsa går hand i hand: det handlar 

om kvaliteten på luften som vi andas, vattnet 

vi dricker, maten vi äter och säkerheten hos de 

produkter vi använder.   

För våra medborgares, våra barns och barns 

hälsa måste Europa röra sig mot en framtid 

utan föroreningar. Jag kommer att lägga fram 

en övergripande strategi för att skydda 

medborgarnas hälsa från miljöförstöring och 

föroreningar och ta itu med luft- och 

vattenkvalitet, farliga kemikalier, 

industriutsläpp, bekämpningsmedel och 

hormonstörande ämnen. 

Ett hållbart Europa är ett Europa som öppnar 

upp möjligheter, är innovativt, skapar 

arbetstillfällen och erbjuder 

konkurrensfördelar för sina industrier. Den 

cirkulära ekonomin är avgörande för 

utvecklingen av Europas framtida ekonomiska 

modell.  

Jag kommer att föreslå en ny handlingsplan 

för den cirkulära ekonomin, med fokus på 

hållbar resursanvändning, särskilt inom 

resursintensiva sektorer med stor påverkan, 

såsom textil- och byggindustrin. 

Jag vill att Europa ska leda utvecklingen 

när det gäller frågan om engångsplaster. År 
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2050 kommer det att finnas mer plast i havet 

än fisk. Vi måste ta frågan om hur vi ska vända 

denna utveckling på största allvar. EU-

lagstiftningen gäller redan de tio vanligaste 

plastartiklar som hittas på de europeiska 

stränderna. Jag vill öppna en ny front i vår 

kamp mot plastavfall genom att ta itu med 

mikroplast. 

2. En ekonomi för människor

Jag vill att Europa ska bli ambitiösare när 

det gäller social rättvisa och välfärd. Detta 

är EU:s grundläggande löfte. 

Jag är stolt över vår unika sociala 

marknadsekonomi i Europa. Den gör det 

möjligt för våra ekonomier att växa och leder 

till mindre fattigdom och ojämlikhet. Den 

garanterar att social rättvisa och välfärd sätts i 

främsta rummet.  

I en tid då vi omstrukturerar vår industri och 

vår ekonomi är det oerhört viktigt att stärka 

vår sociala marknadsekonomi. 

Vårt mål för en klimatneutral och frisk planet 

måste bygga på en stark och motståndskraftig 

social marknadsekonomi. Allt som vi vill satsa 

på när det gäller den här övergången måste vi 

först förtjäna. 

Stöd till små företag 

Det första steget är att stärka ryggraden i vår 

ekonomi: våra små och medelstora företag.  

De utgör 99 % av alla företag och står för 85 % 

av de nya arbetstillfällen som skapats under 

de senaste fem åren. De är våra innovatörer 

och entreprenörer, de ger våra ungdomar 

yrkeserfarenhet, och de representerar allt som 

är bra i vår ekonomi. 

Vi behöver fler unga och snabbtänkta 

innovatörer med banbrytande teknik, som den 

här generationens teknikjättar var för bara tio 

år sedan.  

Jag vill göra det lättare för små företag att 

bli stora innovatörer. Vi måste fortsätta att 

utveckla marknaden för tillväxtfinansiering 

för framtidens innovativa företag.  

Därför kommer jag att lägga fram en särskild 

strategi för små och medelstora företag för 

att minska byråkratin och förbättra deras 

marknadstillträde, så att de kan förverkliga sin 

potential.  

Vi kommer att fullborda 

kapitalmarknadsunionen för att se till att 

små och medelstora företag har tillgång till 

den finansiering som de behöver för att växa 

och expandera. För att stödja detta kommer 

jag att skapa en offentlig-privat fond 

specialiserad på börsintroduktion av små 

och medelstora företag, med en inledande 

EU-investering som kan matchas av privata 

investerare. 

En fördjupad ekonomisk och monetär 
union 

Vår befolkning och våra företag kan inte 

utvecklas om inte ekonomin arbetar för 

dem. Det här är vad vår sociala 

marknadsekonomi handlar om.  

Efter många år av återhämtning har Europas 

ekonomi kommit på fötterna igen, då 

sysselsättningen, tillväxten och 

investeringarna är tillbaka på minst samma 

nivå som före krisen. De offentliga finanserna 

fortsätter att förbättras, våra banksystem är 

stabilare och grunden för vår ekonomiska och 

monetära union är starkare än någonsin.  
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Men det finns moln vid horisonten – en del 

som är kopplade till handelsspänningar och 

andra till långsammare global tillväxt – så vi 

måste hålla farten uppe. Vi behöver en 

attraktivare investeringsmiljö och tillväxt som 

skapar arbetstillfällen av hög kvalitet, framför 

allt för ungdomar. 

Euron, vår gemensamma valuta, är mer än 

mynten och sedlarna i vår plånbok. Den är en 

symbol för vår enighet och Europas löfte om 

välstånd och skydd.  

Vårt mål måste alltid vara att göra den 

starkare. Jag kommer att prioritera en 

ytterligare fördjupning av den ekonomiska 

och monetära unionen.  

Som en del av detta kommer jag att hjälpa till 

att skapa ett budgetinstrument för 

konvergens och konkurrenskraft för 

euroområdet för att stödja medlemsstaternas 

tillväxtreformer och investeringar. Jag 

kommer att öka stödet till de länder utanför 

euroområdet som förbereder sig för att 

ansluta sig.  

Jag kommer att fullt ut utnyttja den 

flexibilitet som tillåts inom ramen för 

stabilitets- och tillväxtpakten. Detta 

kommer att ge oss en mer tillväxtvänlig 

finanspolitisk inriktning i euroområdet 

samtidigt som det finanspolitiska 

ansvarstagandet skyddas.  

Jag kommer också att fokusera på 

fullbordandet av bankunionen. Detta 

inbegriper en gemensam säkerhetsmekanism 

för den gemensamma resolutionsfonden, en 

sista utväg i händelse av en bankresolution.   

För att se till att var och en kan sova lugnt i 

visshet om att de egna besparingarna är säkra 

på banken behöver vi ett europeiskt 

insättningsgarantisystem.  

Dessa är de delar av bankunionen som ännu 

saknas och som vi bör enas om så snart som 

möjligt. Jag kommer också att föreslå åtgärder 

för en stabil ram för bankresolution och 

insolvens. 

Jag vill stärka eurons internationella roll, 

även dess externa representation. En stark, 

integrerad och motståndskraftig 

kapitalmarknad är den bästa utgångspunkten 

för att den gemensamma valutan ska 

användas i större utsträckning internationellt.  

Vår ekonomiska politik måste gå hand i hand 

med sociala rättigheter, Europas 

klimatneutralitetsmål och en 

konkurrenskraftig industri. 

Jag kommer att göra den europeiska 

planeringsterminen till ett instrument som 

integrerar FN:s mål för hållbar utveckling.  

Ekonomisk styrning och demokratisk 

ansvarsskyldighet måste gå hand i hand om vi 

vill stärka egenansvaret för våra gemensamma 

beslut.  

I denna anda vill jag att Europaparlamentet 

ska få en starkare röst när det gäller den 

ekonomiska styrningen av unionen.  

Vår befolkning och våra företag kan inte 
utvecklas om inte ekonomin arbetar för 
dem. Det här är vad vår sociala 
marknadsekonomi handlar om. 

 

De kommissionärer som har ansvaret för 

ekonomiska frågor kommer att besöka 

Europaparlamentet före varje avgörande steg i 

den europeiska planeringsterminen. 
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Europas sociala pelare 

Jag anser att det är hög tid att vi förenar 

den sociala aspekten med 

marknadsaspekten i dagens moderna 

ekonomi. 

Därför kommer jag att lägga fram en 

handlingsplan för att fullständigt 

genomföra den europeiska pelaren för 

sociala rättigheter.  

Som en del av detta kommer vi att hjälpa dem 

som arbetar att få en skälig lön och dem som 

är arbetslösa att söka jobb. Vi kommer att 

hjälpa våra barn och ungdomar att få 

utbildning och de möjligheter de behöver för 

att utvecklas.  

Värdigheten på arbetsplatsen är okränkbar. 

Inom de första 100 dagarna av min 

mandatperiod kommer jag att föreslå ett 

rättsligt instrument för att se till att varje 

arbetstagare i EU får en skälig minimilön.  

Detta bör göra det möjligt att leva ett värdigt 

liv oavsett var de arbetar. Minimilöner bör 

fastställas i enlighet med nationella 

traditioner, genom kollektivavtal eller rättsliga 

bestämmelser. Jag är helt övertygad om värdet 

av den sociala dialogen mellan arbetsgivare 

och fackföreningar, de personer som känner 

sin sektor och sin region bäst.  

Den digitala omvandlingen innebär snabb 

förändring som påverkar våra 

arbetsmarknader. Jag kommer att undersöka 

olika sätt att förbättra arbetsvillkoren för 

anställda inom digitala plattformar, med 

särskilt fokus på kompetens och utbildning. 

Vi måste också göra mer för att stödja dem 

som förlorar jobbet på grund av externa 

händelser som påverkar vår ekonomi.  

Därför kommer jag att föreslå ett europeiskt 

system för arbetslöshetsersättning. Detta 

kommer att skydda våra medborgare och 

minska belastningen på de offentliga 

finanserna vid externa chocker.   

Vi måste göra mer för att bekämpa 

fattigdom. Europas framtid vilar på de ungas 

axlar. Vi måste stödja dem genom hela deras 

barndom och in i vuxenlivet.  

Det är vår kollektiva skam att nästan 25 

miljoner barn under 18 år löper risk att 

drabbas av fattigdom eller social utestängning. 

Barn som lever i fattigdom blir oftare fattiga 

även som vuxna. Vi måste bryta denna farliga 

cykel. Vi måste bli bättre.  

För att stödja alla barn som behöver det 

kommer jag att skapa den europeiska 

barngarantin, som bygger på en idé från 

Europaparlamentet.  

Detta verktyg ska garantera att varje barn i 

Europa som riskerar fattigdom eller social 

utestängning har tillgång till de mest 

grundläggande rättigheterna som hälso- och 

sjukvård och utbildning.  

Europa bör också hjälpa föräldrar och 

personer med omsorgsansvar att bättre 

balansera arbete och familjeliv. Jag kommer 

att se till att vi till fullo genomför direktivet 

om balans mellan arbete och privatliv, som 

uppmuntrar till bättre ansvarsfördelning 

mellan kvinnor och män.  

Detta kommer att hjälpa fler kvinnor in på 

arbetsmarknaden och bidra till att bekämpa 

barnfattigdom. Jag kommer att säkerställa att 

vi understöder detta med tillräckliga 

investeringar från Europeiska socialfonden+ 

för att förbättra kvaliteten på och tillgången 

till förskoleverksamhet och barnomsorg.  

Under de senaste fem åren har 

ungdomsgarantin hjälpt 3,5 miljoner 

ungdomar per år att få utbildning eller arbete.  
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Med utgångspunkt i dessa framsteg kommer 

jag att omvandla ungdomsgarantin till ett 

permanent instrument för att bekämpa 

ungdomsarbetslöshet. Den bör ha en ökad 

budget, och regelbunden rapportering ska 

säkerställa att den ger resultat i varje 

medlemsstat.  

Jag kommer att skapa den europeiska 
barngarantin för att garantera att varje 
barn i Europa som riskerar fattigdom 
eller social utestängning har tillgång till 
de mest grundläggande rättigheterna 
som hälso- och sjukvård och utbildning. 

 

Som läkare ligger hälsan mig varmt om hjärtat. 

40 % av oss kommer att drabbas av cancer 

någon gång i livet, och nästan alla kommer att 

uppleva oro och sorg för en vän eller 

familjemedlem med en cancerdiagnos.  

Överlevnadstalen ökar, i synnerhet tack vare 

program för tidig upptäckt och screening. Men 

vi kan göra mycket mer. Jag kommer att lägga 

fram en europeisk plan för 

cancerbekämpning, för att hjälpa 

medlemsstaterna att förbättra kontroll och 

vård av cancer. 

En jämlikhetsunion 

Ett välmående och socialt Europa är beroende 

av oss alla. Vi behöver jämlikhet för alla – 

jämlikhet i alla dess former.  

Detta kommer att vara en av de högsta 

prioriteringarna för min kommission och för 

genomförandet av den europeiska pelaren för 

sociala rättigheter.  

Inom näringslivet, politiken och samhället som 

helhet kan vi bara uppnå vår fulla potential om 

vi använder oss av all vår talang och mångfald. 

Mångfaldiga team ger bättre resultat. 

Innovation uppstår när personer med olika 

bakgrunder och perspektiv möts. Med tanke 

på de demografiska utmaningar vi står inför 

har vi inte råd att lämna någon potential 

outnyttjad.  

Samma möjligheter måste finnas för alla som 

har samma ambitioner. Därför kommer vi att 

föreslå ny lagstiftning mot diskriminering.  

Principen om lika lön för lika arbete är 

förankrad i fördraget. Detta kommer att vara 

den grundläggande principen för en ny EU-

strategi för jämställdhet.  

Kvinnor tjänar i genomsnitt 16 % mindre än 

män, trots att de har högre utbildning.  

Under de första 100 dagarna av min 

mandatperiod kommer jag att lägga fram 

åtgärder för att införa bindande 

lönetransparensåtgärder.  

Jämställdhet är en avgörande faktor för 

ekonomisk tillväxt. EU-strategin för 

jämställdhet kommer systematiskt att ta upp 

hur lagar påverkar de beslut som kvinnor 

fattar under sin livstid: att börja jobba, driva 

ett företag, få lön, gifta sig, skaffa barn, förvalta 

tillgångar och lyfta pension. Vi måste ge 

kvinnor och män lika lagstadgade rättigheter i 

alla dessa livsbeslut.  

För att krossa glastaket måste vi fastställa 

kvoter för könsfördelningen i 

bolagsstyrelser. Som jag gjorde när jag var 

minister i Tyskland kommer jag att försöka 

bygga en majoritet för att häva blockeringen 

av direktivet om kvinnor i styrelser.  

När det gäller jämställdhet kommer 

kommissionen att föregå med gott exempel 

genom att bilda ett helt jämställt 

kommissionskollegium. Jag kommer att se 

till att vi har nått full jämställdhet på alla 

nivåer i kommissionens förvaltning senast när 

min mandatperiod är slut. Jag kommer inte att 

godta något mindre.  
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Inom näringslivet, politiken och 
samhället som helhet kan vi bara uppnå 
vår fulla potential om vi använder oss av 
all vår talang och mångfald. Samma 
möjligheter måste finnas för alla som 
har samma ambitioner. 

 

Könsrelaterat våld är fortfarande en 

skrämmande realitet för alltför många 

människor i vår union. Europeiska unionen 

bör göra allt den kan för att förebygga våld 

i hemmet, skydda offren och straffa 

förövarna.  

EU:s anslutning till Istanbulkonventionen om 

bekämpning av våld i hemmet är fortfarande 

en central prioritering för kommissionen.  

Om anslutningen även fortsättningsvis 

blockeras i rådet kommer jag att överväga att 

lägga fram förslag om miniminormer för 

definitionen av vissa typer av våld och stärka 

direktivet om brottsoffers rättigheter. Jag 

kommer att föreslå att våld mot kvinnor 

läggs till i förteckningen över EU-brott som 

definieras i fördraget.  

Jämlikhet handlar inte bara om jämställdhet. 

Kvinnor och män, gamla och unga, öst och 

väst, nord och syd, våra olika nationella 

och kulturella identiteter – vår identitet är 

ett lapptäcke av allt detta.  

Vi kanske har olika uppfattningar eller hör till 

olika minoritetsgrupper, men vi måste se till 

att lyssna på varandra, lära av varandra och 

omfamna denna mångfald. 

Alltför många européer känner att det finns 

sämre möjligheter i vissa delar av Europa än i 

andra. Vi måste använda alla verktyg som står 

till vårt förfogande för att rätta till detta. 

Rättvis beskattning 

En av de centrala grunderna för vår sociala 

marknadsekonomi är att alla betalar sin 

beskärda del. Det får inte finnas några 

undantag. 

Skattedumpning undergräver ländernas 

förmåga att utforma en skattepolitik som 

tillgodoser deras ekonomiers och 

medborgares behov.  

När intäkter genereras måste skatter och 

avgifter också bidra till våra 

socialförsäkringssystem, våra 

utbildningssystem och vår infrastruktur.  

EU och de internationella 

företagsskattesystemen är i akut behov av 

en reform. De är inte lämpade för den 

moderna globala ekonomin och tar inte 

hänsyn till de nya affärsmodellerna i den 

digitala världen.  

Jag kommer att verka för en rättvis 

beskattning – oavsett om det gäller 

traditionella företag eller digitala företag.  

Jag kommer att se till att beskattningen av 

stora teknikföretag prioriteras. Jag kommer 

att arbeta hårt för att se till att de förslag som 

för närvarande diskuteras blir lag. 

Diskussioner pågår om att hitta en 

internationell lösning, i synnerhet inom 

Organisationen för ekonomiskt samarbete och 

utveckling. Men om en global lösning för en 

rättvis digital skatt fortfarande saknas vid 

utgången av 2020 bör EU agera på egen 

hand. 

De europeiska företagen efterfrågar enkla 

skattesystem och tydliga regler, i synnerhet 

vid verksamhet över gränserna. Under den 

första hälften av min mandatperiod kommer 

jag att lägga fram förslag för att förbättra 

företagsskattemiljön på den inre marknaden.  
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Genom en gemensam konsoliderad 

bolagsskattebas skulle företagen få enhetliga 

regler för hur de beräknar sin bolagsskattebas 

i EU. Det är ett av Europaparlamentets 

långvariga projekt och jag kommer att kämpa 

för att förverkliga det. 

Skillnader i skatteregler kan vara ett hinder 

för en djupare integration av den inre 

marknaden. De kan hämma tillväxten, i 

synnerhet inom euroområdet, där de 

ekonomiska banden är starkare. Vi måste 

kunna agera. 

Jag kommer att använda de klausuler i 

fördragen som möjliggör att förslag om 

beskattning antas genom medbeslutande och 

beslutas med kvalificerad majoritet i rådet. 

Detta kommer att göra oss effektivare och 

bättre rustade att agera snabbt när det behövs.   

I samma anda kommer jag att intensifiera 

kampen mot skattebedrägeri och stärka 

våra åtgärder mot skadliga skattesystem i 

tredjeländer. 

 

3. Ett Europa rustat för den digitala 

tidsåldern 

Jag vill att Europa ska bli ambitiösare 

genom att ta tillvara de möjligheter som 

den digitala tidsåldern ger, inom säkra och 

etiska gränser. 

Digital teknik, särskilt artificiell intelligens 

(AI), håller på att förändra världen med en 

aldrig tidigare skådad hastighet. Den har 

förändrat hur vi kommunicerar, lever och 

arbetar. Den har förändrat våra samhällen och 

ekonomier.  

Sakernas internet kopplar samman världen på 

nya sätt. Efter kunskap och människor är det 

nu fysiska maskiner och sensorer som kopplar 

upp sig till varandra. Enorma och ökande 

mängder data samlas in. 

Europa sätter redan standarder för 

telekommunikation. Det är dags att upprepa 

denna framgång och utveckla gemensamma 

standarder för våra 5G-nät.  

Vi kanske ligger efter vissa teknikjättar, men 

det är inte för sent att uppnå teknisk 

suveränitet på vissa viktiga teknikområden. 

För att bana väg för nästa generations 

teknikjättar kommer vi att investera i 

blockkedjor, högpresterande datorsystem, 

kvantdatorteknik, algoritmer och verktyg för 

att möjliggöra datadelning och 

dataanvändning. Vi kommer gemensamt att 

fastställa standarder för denna nya 

generation av teknik som blir den globala 

normen. 

När vi ökar investeringarna i omstörtande 

forskning och banbrytande innovation måste 

vi acceptera att vi även delvis kommer att 

misslyckas på vägen.  

Data och artificiell intelligens är de 

innovationsingredienser som kan hjälpa oss 

att hitta lösningar på samhällsproblem, allt 

från hälsa och jordbruk till säkerhet och 

tillverkning.  

För att frigöra denna potential måste vi hitta 

vårt eget sätt att balansera flödet och den 

omfattande användningen av data med krav 

på hög integritet, säkerhet och etiska 

standarder. Vi har redan uppnått detta genom 
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den allmänna dataskyddsförordningen och 

många länder har följt vårt exempel.  

Under mina första 100 dagar i tjänst 

kommer jag att lägga fram lagstiftning om 

en samordnad EU-strategi för de mänskliga 

och etiska konsekvenserna av artificiell 

intelligens. Där bör vi också titta på hur vi 

kan använda stordata för innovationer som 

skapar välstånd för våra samhällen och våra 

företag.  

Jag kommer att se till att vi prioriterar 

investeringar i artificiell intelligens, både 

genom den fleråriga budgetramen och genom 

en ökad användning av offentlig-privata 

partnerskap. 

En ny rättsakt om digitala tjänster kommer 

att förbättra våra ansvars- och säkerhetsregler 

för digitala plattformar, tjänster och produkter 

och fullborda vår digitala inre marknad.  

Digitalisering och cyberrymden är två sidor av 

samma mynt. Utgångspunkten är ett nytt 

tänkesätt: behovet av att ta del av måste bli 

behovet av att dela.  

Vi bör göra detta genom en gemensam cyber-

enhet för att påskynda informationsutbytet 

och skydda oss själva på ett bättre sätt.  

Den offentliga sektorn spelar en viktig roll för 

att stimulera den digitala omvandlingen. Jag 

vill att Europeiska kommissionen föregår med 

gott exempel.  

Jag kommer att driva på en fullständig 

digitalisering av kommissionen, med nya 

digitala metoder och digitala diplomatiska 

verktyg.  

Jag tror att detta kommer att göra 

institutionen smidigare, flexiblare och mer 

transparent i sitt arbetssätt. Det kommer 

också att bidra till en ny och mer inkluderande 

ledning och arbetskultur, med mindre hierarki 

och mer samarbete. Detta kommer att hjälpa 

oss att förändra vårt tänkesätt och välkomna 

framtiden.  

Jag tror att Europa framgångsrikt kan hantera 

omvandlingen till den digitala tidsåldern, om 

vi utnyttjar våra styrkor och värderingar. 

Mer egenmakt för allmänheten 

genom utbildning och kompetens  

Den bästa investeringen i vår framtid är en 

investering i vår befolkning. Kunskaper och 

utbildning driver Europas konkurrenskraft 

och innovation. Men Europa har ännu inte 

uppnått sin potential. Jag kommer att se till att 

vi använder alla de verktyg och medel som 

står till vårt förfogande för att åtgärda detta.  

Jag är fast besluten att förverkliga den 

europeiska utbildningssatsningen senast 

2025. Vi måste riva hindren för lärande och 

förbättra tillgången till utbildning av hög 

kvalitet. Vi måste göra det lättare för elever att 

flytta mellan utbildningssystem i olika länder. 

Och vi måste flytta utbildningskulturens fokus 

till livslångt lärande som berikar oss alla.  

Min prioritet är att få Europa att komma i 

kapp när det gäller digitala färdigheter både 

för ungdomar och för vuxna genom att 

uppdatera handlingsplanen för digital 

utbildning. Vi måste omforma utbildningen 

genom att utnyttja den potential som internet 

erbjuder för att göra undervisningsmaterial 

tillgängligt för alla, t.ex. genom en ökad 

användning av storskaliga öppna nätkurser. 

Alla måste ha grundläggande digital 

kompetens. 

Jag stöder också Europaparlamentets idé om 

att tredubbla budgeten för Erasmus+ i 

nästa långtidsbudget. 
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4. Skydd av den europeiska livsstilen 

Jag vill att Europa ska bli ambitiösare när 

det gäller att skydda våra medborgare och 

våra värderingar. 

Värna rättsstatsprincipen 

Ett Europa som skyddar måste också stå 

upp för rättvisa och värderingar. Aldrig är 

detta viktigare än när det gäller respekten för 

rättsstatsprincipen.  

Vår europeiska union är en rättsgemenskap. 

Den gemenskapen är grunden för allt vi har 

uppnått hittills, och allt vi fortfarande har kvar 

att göra. Det är symbolen för Europa.  Detta är 

centralt för min vision om en union av 

jämlikhet, tolerans och social rättvisa.  

Vi kompromissar inte när det gäller att 

försvara våra kärnvärden.  

Hot mot rättsstatsprincipen utmanar den 

rättsliga, politiska och ekonomiska grunden 

för hur unionen fungerar.  

Att se till att rättsstatsprincipen respekteras 

är en grundläggande skyldighet för varje 

medlemsstat. Men som domstolen nyligen 

bekräftade har vi ett gemensamt intresse av 

att lösa problem.  Att stärka 

rättsstatsprincipen är ett gemensamt ansvar 

för alla EU-institutioner och alla 

medlemsstater. 

Jag kommer att se till att vi utnyttjar alla våra 

EU-verktyg. Jag stöder en ytterligare 

omfattande europeisk rättsstatsmekanism, 

med en EU-omfattande räckvidd och en 

objektiv årlig rapportering från Europeiska 

kommissionen. Övervakningen kommer att 

vara densamma i alla medlemsstater.  

Vi kompromissar inte när det gäller att 
försvara våra kärnvärden. Hot mot 
rättsstatsprincipen utmanar den 
rättsliga, politiska och ekonomiska 
grunden för hur unionen fungerar. 

 

Kommissionens övervakning kommer att ske i 

nära dialog med nationella myndigheter på 

rättslig grund, t.ex. den senaste rättspraxis 

som har fastställts av vår oberoende domstol. 

Jag kommer också att se till att 

Europaparlamentet har en större roll i denna 

rättsstatsmekanism.  

Den nya vägen framåt ger transparens, 

möjliggör tidig upptäckt och erbjuder riktat 

stöd för att lösa eventuella problem redan i ett 

tidigt skede.  

Vårt mål är att hitta en lösning som skyddar 

rättsstatsprincipen, med samarbete och 

ömsesidigt stöd, men utan att utesluta 

effektiva, proportionerliga och avskräckande 

motåtgärder som en sista utväg.  

Min avsikt är att fokusera på striktare 

tillämpning, på grundval av nya domar från 

domstolen som visar konsekvenserna av att 

överträda rättsstatsprincipen. Jag ställer mig 

bakom förslaget att göra rättsstatsprincipen 

till en grundläggande del av nästa fleråriga 

budgetram.  

Det handlar om att stärka tilliten och 

förtroendet mellan oss, vilket främjar både vår 

inre marknad och vår interna enighet.  

Kommissionen kommer alltid att vara en 

oberoende väktare av fördragen. Fru Justitia 

är blind – hon kommer att försvara 
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rättsstatsprincipen närhelst den angrips, 

oavsett vem som angriper den. 

Starka gränser och en nystart vad 

gäller migrationen 

Jag kommer att föreslå en ny migrations- 

och asylpakt, som bland annat ska 

innehålla en nystart för Dublinreformen av 

asylreglerna. 

Jag är medveten om att diskussionerna kring 

denna fråga är svåra och splittrande. Vi måste 

stilla den legitima oro som många har och 

undersöka hur vi kan överbrygga våra 

skillnader. Vi måste ta oss an frågan på ett 

övergripande sätt. 

Vi behöver starka yttre gränser. En central del 

av denna ambition är en förstärkning av 

Europeiska gräns- och 

kustbevakningsbyrån. Om vi enas om nästa 

fleråriga budgetram i tid kommer Frontex att 

kunna ha en fast styrka med 10 000 

gränsbevakningstjänstemän tidigare än 2027, 

som är det nuvarande målet. Jag vill se dessa 

gränsbevakningstjänstemän med behörighet 

att ingripa vid EU:s yttre gränser senast 2024.  

Vi måste modernisera vårt asylsystem. Ett 

gemensamt europeiskt asylsystem måste 

vara just det – gemensamt. Enda sättet att ha 

stabila yttre gränser är att ge tillräckligt med 

hjälp till de medlemsstater som belastas mest 

på grund av sin plats på kartan. Vi måste alla 

hjälpa varandra och bidra.  

Dessa två steg framåt kommer att hjälpa oss 

att återgå till ett fullt fungerande 

Schengenområde med fri rörlighet, en viktig 

drivkraft för vårt välstånd, vår säkerhet och 

våra friheter. Men vi måste se till att det 

fungerar bättre och bana väg för en eventuell 

ytterligare utvidgning av området. 

Vi behöver ett nytt sätt att fördela bördan. 

Vi behöver en nystart.  

Vårt ansvar börjar i hemländerna för de 

personer som kommer till Europa. Ingen fattar 

lättvindigt beslutet att lämna sitt hem och 

inleda en riskfylld resa. Människor gör det 

eftersom de känner att de inte har något annat 

val. 

Vi måste tydligt fokusera vårt 

utvecklingssamarbete på att förbättra 

utsikterna för unga kvinnor och män i 

deras ursprungsländer. Vi måste investera i 

deras hälsa, utbildning och kompetens, i 

infrastruktur, hållbar tillväxt och säkerhet.  

Vi måste stilla den legitima oro som 
många har och undersöka hur vi kan 
överbrygga våra skillnader. Vi behöver 
ett nytt sätt att fördela bördan. Vi 
behöver en nystart. 

 

De som faktiskt lämnar sitt hem kastas in i en 

brutal verklighet. De sätter sitt öde i händerna 

på skrupelfria människohandlare som lämnar 

de mest sårbara bakom sig. Brottslingar får 

aldrig ha makten över en människas öde 

eller diktera vem som kommer in i vår 

union. Vi måste slå till mot deras 

affärsmodeller med alla verktyg som står till 

vårt förfogande.  

Vi måste ha ett närmare samarbete med 

länder utanför EU, oavsett om det rör sig om 

ursprungs- eller transitländer. Europa har 

ett ansvar för att hjälpa de länder som tar 

emot flyktingar att erbjuda dem anständiga 

och humana förhållanden. Därför stöder jag 

inrättandet av humanitära korridorer. 

Vi behöver diplomati, ekonomisk utveckling, 

stabilitet och säkerhet. Detta skulle bidra till 

att stoppa människosmugglare, öka 

engagemanget för vidarebosättning och skapa 

lagliga migrationsvägar för att hjälpa oss att 

välkomna människor med de färdigheter och 

talanger som vi behöver.  
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Europa kommer alltid att respektera våra 

värden och ge en hjälpande hand till flyktingar 

som flyr från förföljelser eller konflikter – det 

är vår moraliska plikt. Detsamma gäller för 

livräddning till havs. För detta behöver vi en 

mer hållbar strategi för sök- och 

räddningsinsatser. Vi måste övergå från 

provisoriska lösningar till ett mer permanent 

svar.  

Denna övergripande strategi bör också åtföljas 

av en tydlig förståelse av hur man ska hantera 

dem som inte är berättigade till skydd och som 

måste återvända. En uppdatering av våra 

regler om återvändande måste vara en del av 

lösningen. Allt hör ihop. 

Inre säkerhet 

Varje person i vår union har rätt att känna sig 

säker på gatorna och i sitt eget hem. Vi kan 

inte lämna något därhän när det gäller att 

skydda våra medborgare. Vi måste förbättra 

vårt gränsöverskridande samarbete för att 

åtgärda luckor i kampen mot grov brottslighet 

och terrorism i Europa.  

Vi bör använda alla verktyg som står till vårt 

förfogande för att göra detta. Europeiska 

åklagarmyndigheten bör ha mer inflytande 

och större befogenheter, och kunna utreda 

och lagföra gränsöverskridande terrorism. 

Vårt finansiella system är komplext och 

invecklat, vilket har öppnat dörren för nya 

risker för penningtvätt och finansiering av 

terrorism. Vi behöver bättre tillsyn och en 

övergripande strategi för att täppa till kryphål.  

Det är dags att ta tullunionen till nästa nivå 

och utrusta den med en starkare ram som gör 

det möjligt för oss att bättre skydda våra 

medborgare och vår inre marknad. Jag 

kommer att föreslå ett djärvt paket för en 

integrerad EU-strategi för att stärka 

riskhanteringen på tullområdet och stödja 

medlemsstaternas effektiva kontroller. 

 

5. Ett starkare Europa i världen

Jag vill att Europa ska bli ambitiösare 

genom att stärka vårt egna unika och 

ansvarsfulla globala ledarskap.  

Multilateralismen finns i Europas DNA. Den är 

vår vägledande princip i världen. Min 

kommission kommer att fortsätta verka för 

denna princip och se till att vi upprätthåller 

och uppdaterar den regelbaserade 

världsordningen. 

Vi är på rätt väg och har uppnått mycket under 

de senaste åren, men stora utmaningar 

kvarstår.  

Vi måste agera ambitiöst, strategiskt och 

bestämt i internationella sammanhang. Vi 

måste förlita oss på våra styrkor, konfrontera 

och åtgärda våra svagheter och öka vår 

legitimitet. 

Fri och rättvis handel 

Jag tror att vi kan stärka Europas roll som 

global ledare och normgivare genom en stark 

agenda för öppen och rättvis handel.  

Vi tror på handel eftersom handeln fungerar – 

den står för över en tredjedel av EU:s BNP och 

över 36 miljoner arbetstillfällen. Vi är den 

största exportören av tillverkade varor och 

tjänster och den största exportmarknaden för 

80 länder. Detta visar hur lång och stor vår 

räckvidd är och hur attraktivt Europa är för 

företag.  
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Vi kommer att ha som mål att snabbt avsluta 

de pågående förhandlingarna med Australien 

och Nya Zeeland och eftersträva nya 

partnerskap när förutsättningarna finns. Vi 

kommer att arbeta för att stärka ett balanserat 

och ömsesidigt fördelaktigt 

handelspartnerskap med Förenta staterna.  

Jag vet att det är ett område som väcker oro 

hos många, så jag kommer att garantera 

högsta nivå av transparens, kommunikation 

och samarbete med Europaparlamentet och 

civilsamhället under hela processens gång.  

Dessutom kommer min kommission alltid att 

föreslå att handelsavtal tillämpas provisoriskt 

först när Europaparlamentet har gett sitt 

godkännande. 

Handeln är inte ett självändamål. Den är ett 

sätt att skapa välstånd på hemmaplan och att 

exportera våra värderingar över hela världen. 

Jag kommer att se till att alla nya avtal som 

ingås har ett särskilt kapitel om hållbar 

utveckling och de högsta standarderna för 

klimat-, miljö- och arbetarskydd, med 

nolltolerans mot barnarbete.  

Handeln är inte ett självändamål. Den 
är ett sätt att skapa välstånd på 
hemmaplan och att exportera våra 
värderingar över hela världen. Jag 
kommer att se till att alla nya avtal som 
ingås har ett särskilt kapitel om hållbar 
utveckling. 

 

Med den ökade välfärd som handeln skapar 

ökar även ansvaret. Jag kommer att utse en 

ansvarig för efterlevnaden av handelsavtal 

för att se till att våra handelsregler följs och 

kontrolleras, och regelbundet rapportera 

tillbaka till Europaparlamentet.  

På samma sätt kommer Europa alltid att 

kämpa för lika villkor och beslutsamt ta 

ställning mot dem som konkurrerar genom 

dumpning, avreglering eller subventionering.  

Vi kommer alltid att leta efter multilaterala 

lösningar och jag tänker leda arbetet med 

att uppdatera och reformera 

Världshandelsorganisationen.  

Vi måste använda våra handelspolitiska 

skyddsinstrument till fullo när det behövs. Och 

vi måste se till att vi kan hävda våra 

rättigheter, även genom användning av 

sanktioner, om någon annan blockerar 

lösningen av en handelskonflikt. 

En aktivare roll 

Europeiskt ledarskap innebär också att vi 

arbetar tillsammans med våra grannar och 

våra partner. När vi fördjupar våra 

förbindelser kommer vi alltid att vägledas av 

våra värderingar och vår respekt för 

folkrätten. 

Europeiska unionen är världens största givare 

av utvecklingsbistånd. I samband med det 

försöker vi skapa partnerskap mellan jämlikar, 

utan att göra avkall på friheten och 

värdigheten. 

Min önskan är att se en omfattande 

europeisk strategi för Afrika, vår nära 

granne och vår mest naturliga partner.  

Det är en världsdel som är full av möjligheter 

och potential för samarbete och näringsliv. 

Afrika kommer att ha den yngsta, snabbast 

växande medelklassen i världen med en 

privatkonsumtion som förväntas uppgå till 2 

biljoner euro senast 2025. Vi måste ta tillvara 

de politiska, ekonomiska och 

investeringsrelaterade möjligheter som dessa 

förändringar medför.  

Jag vill bekräfta det europeiska perspektivet 

för västra Balkan och jag ser en viktig roll i 

den fortsatta reformprocessen i hela regionen. 
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Vi delar samma världsdel, samma historia, 

samma kultur och samma utmaningar. Vi ska 

bygga samma framtid tillsammans.  

Jag stöder helhjärtat Europeiska 

kommissionens förslag om att inleda 

förhandlingar med Nordmakedonien och 

Albanien. Anslutningsprocessen innebär ett 

unikt tillfälle att främja och dela våra 

grundläggande värderingar och intressen. 

Jag är redo att bana väg för ett ambitiöst och 

strategiskt partnerskap med Förenade 

kungariket som kommer att förbli vår 

allierade, vår partner och vår vän. Jag beklagar 

djupt det brittiska folkets beslut, men 

respekterar det fullt ut.  

Brexit skapar osäkerhet för medborgarnas 

rättigheter, för ekonomiska och territoriella 

aktörer och för stabiliteten och freden på 

Irland. Det utträdesavtal som förhandlats 

fram med Förenade kungariket är det 

bästa och enda möjliga avtalet för ett 

ordnat utträde. Skulle mer tid krävas 

kommer jag att stödja en ytterligare 

förlängning om det finns goda skäl för detta. 

Jag vill bekräfta det europeiska 
perspektivet för västra Balkan. Vi delar 
samma världsdel, samma historia, 
samma kultur och samma utmaningar. 
Vi ska bygga samma framtid 
tillsammans. 

 

Jag anser att Europa bör ha en starkare och 

mer enad röst i världen.  

För att bli en världsledare måste EU kunna 

agera snabbt – jag kommer att arbeta för att 

omröstning med kvalificerad majoritet blir 

regel på detta område. Jag kommer att 

samarbeta nära med den höga 

representanten/vice ordföranden för att 

säkerställa ett samordnat tillvägagångssätt 

för alla våra yttre åtgärder, från 

utvecklingsbistånd till vår gemensamma 

utrikes- och säkerhetspolitik. 

För att EU ska förbli en stark global aktör vill 

jag att vi i nästa långtidsbudget investerar 

30 % mer i externa åtgärder än i dag och ökar 

det totala anslaget till 120 miljarder euro.    

Att försvara Europa 

Europa har alltid hämtat sin kraft ur freden 

och freden ur sin kraft. Nato kommer alltid att 

vara hörnstenen i Europas gemensamma 

försvar. Vi kommer att förbli transatlantiska 

och bli mer europeiska.  

Vi behöver ytterligare djärva steg under de 

kommande fem åren i riktning mot en 

verklig europeisk försvarsunion.  

Som en del av EU:s nästa långtidsbudget avser 

jag att stärka Europeiska försvarsfonden till 

stöd för forskning och kapacitetsutveckling. På 

så sätt kommer vi att öppna nya stora 

möjligheter för vår högteknologiska industri 

och andra delar av vår ekonomi.  

Fred, säkerhet och utveckling är alla beroende 

av varandra. Vi måste förhålla oss till vår 

säkerhet på ett integrerat och 

övergripande sätt.  

Därför bör Europa spela en fullvärdig och 

aktiv roll på den globala arenan i Förenta 

nationerna i vårt grannskap, i synnerhet 

genom närmare partnerskap med Afrika. 

Europa måste hjälpa Afrika att utforma och 

genomföra sina egna lösningar på utmaningar 

som instabilitet, gränsöverskridande 

terrorism och organiserad brottslighet. 

Säkerhetsutmaningarna blir alltmer 

mångfacetterade och oförutsägbara. Allvarliga 

och akuta hybridhot har blivit verklighet. EU 

måste stärka sitt agerande och sin 

motståndskraft.  
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6. En ny satsning på demokrati i Europa 

Jag vill att Europa ska bli ambitiösare när 

det gäller att vårda, skydda och stärka vår 

demokrati.  

Unionens demokratiska system är unikt och 

sammanför direktvalda parlamentsledamöter 

på lokal, regional, nationell och europeisk nivå 

med valda stats- eller regeringschefer.  

Det rekordhöga valdeltagandet i 2019 års val 

till Europaparlamentet visar att vår demokrati 

är livskraftig. Vi måste hörsamma denna 

uppmaning genom att ge européerna en 

starkare roll i beslutsfattandet. Vi kommer att 

gå längre än någonsin tidigare för att detta ska 

ske. 

Mer att säga till om för européerna 

Jag vill att européerna ska bygga EU:s framtid. 

De bör spela en ledande och aktiv roll när det 

gäller att fastställa våra prioriteringar och vår 

ambitionsnivå.  

Jag vill att privatpersoner ska kunna tycka 

till vid en konferens om Europas framtid, 

som ska inledas 2020 och pågå i två år.  

Konferensen bör sammanföra medborgare – 

med en stark roll för ungdomar – 

civilsamhället och EU-institutioner som 

jämbördiga partner. Konferensen bör vara väl 

förberedd och ha en tydlig omfattning och 

tydliga mål som Europaparlamentet, rådet och 

kommissionen har enats om.  

Jag är redo att följa upp det som man enats 

om, även genom lagstiftningsåtgärder när det 

är lämpligt. Jag är också öppen för 

fördragsändringar. Om en ledamot av 

Europaparlamentet föreslås att leda 

konferensen kommer jag att fullt ut stödja 

denna idé. 

Särskilt förhållande till 

Europaparlamentet 

Jag vill stärka partnerskapet mellan 

Europeiska kommissionen och 

Europaparlamentet.  

Jag anser att vi bör ge folkets röst, 

Europaparlamentet, större möjlighet att ta 

initiativ till lagstiftning. Jag stöder 

initiativrätt för Europaparlamentet. 

När Europaparlamentet med en majoritet av 

sina ledamöter antar resolutioner och 

uppmanar kommissionen att lägga fram 

lagstiftningsförslag1 åtar jag mig att svara med 

en rättsakt, med full respekt för principerna 

om proportionalitet, subsidiaritet och bättre 

lagstiftning.  

För att denna process ska bli så effektiv som 

möjligt kommer jag att uppmana mina 

kommissionärer att arbeta tillsammans med 

Europaparlamentet i varje steg av 

utformningen och diskussionen av 

resolutioner.  

För att göra detta kommer jag att se till att 

mina kommissionärer rapporterar till 

Europaparlamentet i samtliga skeden av 

alla internationella förhandlingar, enligt 

exempel från Brexitförhandlingarna.  

Jag kommer också att se till att delta mer i 

kommittémöten och att kommissionärer 

deltar i trepartsdiskussionerna mellan 

Europaparlamentet och rådet. Detta är ett 

krav som jag kommer att redogöra för i de 

uppdragsbrev som jag skickar till 

kommissionärerna innan de inleder sin 

mandatperiod. 

                                                           
1 Artikel 225 i fördraget om Europeiska unionens 
funktionssätt (EUF-fördraget). 
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Jag kommer också att sörja för en kontinuerlig 

dialog mellan kommissionen och 

Europaparlamentet som en prioriterad fråga. 

Jag vill gärna väcka liv i traditionen med en 

frågestund, dvs. en regelbunden debatt med 

Europaparlamentet.  

Det rekordhöga valdeltagandet i 2019 
års val till Europaparlamentet visar att 
vår demokrati är livskraftig. Vi måste 
hörsamma denna uppmaning genom att 
ge européerna en starkare roll i 
beslutsfattandet. Vi kommer att gå 
längre än någonsin tidigare för att detta 
ska ske. 

Jag kommer att arbeta tillsammans med 

Europaparlamentet för vårt gemensamma mål 

med mer demokratiska och effektiva åtgärder 

på EU-nivå.  

EU måste utnyttja hela den potential som 

fördragen ger. Vi måste sträva efter 

fullständig medbeslutanderätt för 

Europaparlamentet och frångå kravet på 

enhällighet för klimat-, energi-, social- och 

skattepolitik. 

Förbättring av systemet med 

toppkandidater 

Erfarenheterna från 2019 års val till 

Europaparlamentet visar tydligt på behovet av 

att se över hur vi utser och väljer ledarna 

för våra institutioner. Jag är beredd att leda 

det arbetet, i nära samarbete med 

Europaparlamentet och medlemsstaterna.  

För att återupprätta förtroendet och tilliten 

erbjuder jag mig att agera mellanhand i 

diskussionerna mellan Europaparlamentet 

och Europeiska rådet.  

Jag är övertygad om att vi måste förbättra 

systemet med toppkandidater, s.k. 

Spitzenkandidaten, tillsammans. För att 

göra systemet mer synligt för hela väljarkåren 

måste vi också ta upp frågan om 

gränsöverskridande listor i valet till 

Europaparlamentet, som ett komplement till 

den europeiska demokratin.  

Konferensen om Europas framtid bör senast 

sommaren 2020 lägga fram sina 

lagstiftningsförslag eller andra förslag i denna 

fråga.  

Kommissionen kommer att följa upp dessa 

förslag när den har befogenhet att agera, och 

kommer att stödja Europaparlamentet när det 

gäller att ändra vallagen och säkra att en 

överenskommelse nås i rådet.  

De nya reglerna bör införas i god tid före 

valet till Europaparlamentet 2024, för ökad 

transparens och demokratisk legitimitet. 

Mer transparens och kontroll  

För att européerna ska kunna ha förtroende 

för vår union bör institutionerna vara öppna 

och oklanderliga vad gäller etik, transparens 

och integritet.  

Jag kommer att stödja inrättandet av ett 

oberoende etikorgan som är gemensamt 

för alla EU-institutionerna. Jag kommer att 

diskutera och samarbeta nära med de övriga 

institutionerna för att detta ska ske.  

Jag anser också att vi behöver mer 

transparens i hela lagstiftningsprocessen. 

Jag kommer att arbeta tillsammans med 

Europaparlamentet och rådet för att detta ska 

ske. Medborgarna bör känna till vem vi – de 

institutioner som tjänar dem – träffar och 

diskuterar med och vilka ståndpunkter vi 

försvarar.  
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Skydda vår demokrati  

Våra demokratiska system och institutioner 

har under de senaste åren allt oftare angripits 

av personer som vill splittra och destabilisera 

vår union. Vi måste göra mer för att skydda 

oss mot yttre inblandning.  

Digitala plattformar driver framsteg för 

människor, samhällen och ekonomier. För att 

tillvarata dessa framsteg måste vi se till att de 

inte utnyttjas för att destabilisera våra 

demokratier. Vi bör utarbeta en gemensam 

strategi och gemensamma standarder för att 

ta itu med frågor som desinformation och 

hatbudskap på nätet. 

Jag kommer att lägga fram en europeisk 

handlingsplan för demokrati. Den kommer 

att behandla hotet från yttre inblandning i val 

till Europaparlamentet. Den kommer att 

innehålla lagstiftningsförslag för att 

säkerställa större insyn i betald politisk 

annonsering och tydligare regler om 

finansiering av europeiska politiska partier. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Detta är min vision för ett ambitiösare Europa. Jag kommer att kämpa för de idéer som 

jag lägger fram här och kommer alltid att försöka nå största möjliga samförstånd om dem.  

Jag kommer att samarbeta så nära som möjligt med Europaparlamentet och rådet. De politiska 

riktlinjer jag presenterar i dag kommer, tillsammans med det arbete som utförs av de andra 

institutionerna, att utgöra grunden för ett flerårigt program – det första någonsin – som de 

tre institutionerna bör enas om senare i år. 

Jag kommer att arbeta för att förverkliga denna vision redan innan jag tillträder tjänsten. Dag ett 

kommer jag att presentera ett jämställt kommissionskollegium. Inom 100 dagar kommer jag att 

lägga fram en grön giv för Europa. Senast nästa år kommer européerna att kunna säga sitt vid 

konferensen om Europas framtid. Senast 2024 bör 10 000 europeiska 

gränsbevakningstjänstemän hjälpa till att säkra våra yttre gränser, och varje arbetstagare bör ha 

en skälig minimilön. Och 2050 bör Europa vara den första klimatneutrala världsdelen i världen. 

Detta är ett ambitiösare Europa. 
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